Islands District Council

Agenda for the

Traffic and Transport Committee Meeting

離島區議會

交通及運輸委員會會議議程
Date 

: 
24 May 2010 (Monday)

日期

:
2010年5月24日(星期一)

Time

:
2:00 p.m.

時間

:
下午2時正
Venue

:
Islands District Council Conference Room,





14/F, Harbour Building, 38 Pier Road, 
Central, Hong Kong
地點

:
香港中環統一碼頭道38號

海港政府大樓14字樓

離島區議會會議室
I
Confirmation of minutes of the previous meeting held on 22.3.2010

通過2010年3月22日的會議記錄

II
Review on Ferry Services for Outlying Islands

(Paper T&TC 19/2010)

離島渡輪服務檢討

(文件T&TC 19/2010號)
III
Question on the Progress of Adding Pedestrian Crossing at Man Tung Road under the Yi Tung Road Flyover

(Paper T&TC 20/2010)

有關在怡東路天橋下的文東路段加設行人過路處的進展的提問

(文件T&TC 20/2010號)
IV
Question on the Bus Stop at Man Tung Road near Block 3 of Coastal Skyline 


(Paper T&TC 21/2010)


有關文東路近藍天海岸第3座的巴士站的提問

(文件T&TC 21/2010號)
V
Question on Residents’ Bus Services from Discovery Bay to Sunny Bay 


(Paper T&TC 22/2010)

有關愉景灣至欣澳的居民巴士服務的提問


(文件T&TC 22/2010號)

VI
Question on MTR Services


(Paper T&TC 23/2010)


有關港鐵服務的提問

(文件T&TC 23/2010號)

VII
Question on Provision of Special Departure in the Morning for Bus No. 38 at the Bus Stop of Chung Yan Road


(Paper T&TC 24/2010)


有關38號巴士在松仁路巴士站提供晨早特別班次的提問

(文件T&TC 24/2010號)

VIII
Question on Provision of Taxi Stands near or inside Yat Tung Estate


(Paper T&TC 25/2010)

有關於逸東邨內或附近設立的士站的提問


(文件T&TC 25/2010號)

IX
Question on the Overall Assessment and Expansion of Major Roads such as Tung Chung Road and South Lantau Road

(Paper T&TC 26/2010)

有關東涌道、嶼南路等主要交通幹線的全面評估及擴建路面工程安排的提問


(文件T&TC 26/2010號)

X
Question on Improvements to the Shortage of Coach Parking Spaces at Tat Tung Road.


(Paper T&TC 27/2010)

有關要求改善達東路旅遊巴士泊車位不足的提問
(文件T&TC 27/2010號)
XI
Date of next meeting


下次會議日期
